



French follows / le français suit

## QUESTIONS AND ANSWERS

<b>Title:</b>	PSIB - Standard Request for Bid (RFB) - Against Furniture for Workspaces Supply Arrangement (SA) number E60PQ-140003/ for Categories 1, 2 and 5
<b>Solicitation Number:</b>	1000252893
<b>QUESTION 1:</b>	Can you please provide the AutoCad file for this RFB?
<b>ANSWER 1:</b>	<p>The AutoCad file is available in (.dwg) format, however due to technical issues, we are unable to upload the file to the solicitation on CanadaBuys. Bidders who wish to receive a copy of the AutoCad file are asked to please send an e-mail to: <a href="mailto:soumissionbid@sac-isc.gc.ca">soumissionbid@sac-isc.gc.ca</a> by clearly stating in the subject email "1000252893 - Request for AutoCad File Format (.dwg)" and copy will be sent to them. In case of discrepancies, the PDF format included in the original bid solicitation document will prevail.</p>
<b>QUESTION 2:</b>	Would you please be able to give a two-week extension for the submission?
<b>ANSWER 2:</b>	<p>Canada agrees to grant an extension to the closing date until January 12, 2024 at 2:00 p.m. EST. Please refer to RFB Amendment No. 001.</p> <p>No further extension will be granted, given the delivery date of the products.</p>



## QUESTIONS ET RÉPONSES

<b>Titre :</b>	SAEA - Invitation à soumissionner (IAS) - Standard - conformément à l'arrangement en matière d'approvisionnement (AMA) pour mobilier de postes de travail du fournisseur portant le numéro E60PQ-140003/ pour les catégories 1, 2 et 5
<b>Numéro de l'invitation :</b>	1000252893
<b>QUESTION 1 :</b>	Pouvez-vous s'il vous plaît fournir le fichier AutoCad pour cette IAS ?
<b>RÉPONSE 1 :</b>	<p>Le fichier AutoCad est disponible en format (.dwg), cependant en raison de problèmes techniques, nous ne sommes pas en mesure de le télécharger à la demande de soumissions sur AchatsCanada. Les soumissionnaires qui souhaitent recevoir une copie du fichier sont demandés d'envoyer un courriel à : <a href="mailto:soumissionbid@sac-isc.gc.ca">soumissionbid@sac-isc.gc.ca</a> en indiquant clairement dans l'objet du courriel « 1000252893 - Demande de fichier AutoCad format (.dwg) » et une copie leur sera acheminé. En cas de divergences, le format PDF inclus dans le document original de la demande de soumissions prévaudra.</p>
<b>QUESTION 2 :</b>	Pourriez-vous s'il vous plaît accorder une prolongation de 2 semaines pour la soumission ?
<b>RÉPONSE 2 :</b>	<p>Le Canada accorde une prolongation de la date de clôture jusqu'au 12 janvier 2024 à 14h HNE. Veuillez-vous référer à l'IAS modification n° 001.</p> <p>Aucune autre prolongation ne sera accordée, compte tenu de la date de livraison des produits.</p>